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Dr. Madarász György elnök úr üdvözölte a megjelenteket, majd az alábbi napirendi 

pontok szerint zajlott le az ülés: 

 

1. A jövő évi szakmai nap tervezési feladatai 

2. Szakosztályi gazdálkodásunk új rendjével kapcsolatos fejlemények ismertetése 

3. Oktatási bizottság ülésének beszámolója valamint a Mentor-program 

aktualitásai 

4. Év végi beszámoló helyszíne és megrendezési kérdései 

 

1. Dr. Madarász György elnök úr bemutatta az általa elkészített 2017-es szakmai nap 

tervezett programját és a lehetséges tématerületeket: 

 a városi és vasúti villamos hajtású járművek megoldásai és üzemi 

tapasztalatai, 

 a villamos járművekben alkalmazott hajtástechnika fejlődése és aktuális 

helyzetének bemutatására, 

 teljes vagy részleges (hibrid) hajtású villamos hajtású közúti járművek (autó, 

busz, robogó, kerékpár stb.) kérdései, 

 a vízi járművek villamos hajtásának kérdései 

 a villamos járművek táplálása, töltőállomások, villamos hálózati- és 

energiaigények kérdései 

 Az akkumulátorok (energiatárolók) fejlődése, alkalmazásuk aktuális kérdései, 

 a villamos hajtású járművek biztonsági kérdései 

 az e-mobilitás aktuális kérdései: társadalmi hatása és prognózisa stb, 

 villamos hajtású járművek a versenysportban. 

 

Ezek kapcsán a jelenlévő tagság is kifejtette véleményét, amelyeket figyelembe 

vettünk. 

Továbbra is felkérünk mindenkit akinek van a témába vágó előadói javaslata vagy 

akár szívesen tartana előadást, az jelezze személyesen a következő ülésen vagy 

írásban a vezetőségnek. A tematika finomítása továbbra is szerepel a feladatok 

között a későbbi szakosztályi ülések során is. 

 

2. Szakosztályunk gazdálkodási rendjét a központi gazdálkodás helyett, önálló saját 

gazdálkodásúra megváltoztatása már folyamatban van. 

Az adminisztratív részleteit Horváth Zsolt ismertette a jelenlévőknek, jelenleg a 

banki folyószámlanyitás és a bankkártyák elkészítése van folyamatban. 



Az SZMSZ-t érintő módosítások a felhasználás módjának végleges 

szabályrendszerének kialakítása után történik majd meg. 

 

Ezzel kapcsolatosan szóba került a jövő évi költségvetés kérdése is. 

 

3. Oktatási Bizottságban a szakosztályunk delegáltja, Pálfi Zoltán röviden beszámolt 

a bizottság utolsó üléséről: 

Magyarországon 7 helyen van villamosmérnöki képzés, ezeket az intézményeket 

fogja megkeresni a bizottság kapcsolatépítés céljából. A Mentor program 

eredményessége szempontjából ez fontos. 

A MEE sok OKJ-s és egyéb képzéssel rendelkezik, jelenleg ezeknek a megtartása 

a cél a jelenleg is alakuló felsőoktatási rendszer nyomással szemben. 

A középfokú oktatás az egyre növekvő szakemberhiány miatt a szakgimnáziumok 

és más középfokú intézmények vezetőinek felkutatása a MEE-vel való 

kapcsolódási pontok és segítségnyújtás miatt időszerű. De ugyanúgy potenciális 

lehetőségekkel bír a MEE a duális képzés elősegítésére a középfokú és a 

felsőfokú képzésben. Ezekről a bizottság saját munkatervet készít. 

 

4. Az év végi beszámoló kihelyezett ülés várhatóan december 8-án lesz. Ennek 

pontos helyéről és időpontjáról még értesítést fogunk küldeni. 

 

5. Napirendi ponton kívül Lieli György jelezte, hogy a honlap több helyen kiigazításra 

és frissítésre szorul (nem működő hivatkozások főként). 

 

 

Következő ülésünk november 17-én csütörtökön, a szokott helyen, 16:00-kor a MEE 

tanácstermében lesz. Mindenkit szeretettel várunk! 
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